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Fortsatt brist på personal och vårdplatser 

Vi har under den senaste tiden kunnat läsa i media om hur regionens sjukhus fått gå upp i 

förstärkningsläge. Anledningen är personalbrist som innebär minskat antal vårdplatser på 

länets alla tre sjukhus. Viss brist beror på sjukfrånvaro men regionen har i grund och botten 

stor personalbrist. Avsaknad av åtgärder från de styrande partierna S, V och MP inom 

personalområdet har pågått länge. Det har försvårat inte bara möjligheten att rekrytera ny 

personal utan också att behålla den nuvarande personalen. 

 

Mina frågor till Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Anna-Lena Danielsson är 

följande: 

 

- Vad tror du är orsaken till personalbristen? 

- Hur tänker ni som majoritet lösa situationen med bristen på personal? 

- Vad har ni för åtgärder för att förbättra arbetsmiljön för sjukvårdspersonalen? 

- Anser du att sjukvårdspersonalen har tillräckligt med inflytande över sin 

arbetssituation?  

 

 

 

Maria Lundqvist Brömster, regiongruppledare (L) 

 
 


